
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Datum 
2024-09-05, kl. 18:00 

Plats 
Klubbstugan, Rosendala 

Deltagare 
Tomas Carlson, Sarkan Gazrawi , Anders Jarl, Conny Larsson & Hans Mörk. Adjungerade: Lars 
Tegvall, Mats Berglund (via videolänk) 

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande Jarl hälsade styrelsen välkommen och öppnade mötet.  

Dagordningen godkändes. 

§2 Val av justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet 
Valdes Sarkan Gasrawi. 

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Sjöbo 
Sektionsledare Mats Berglund deltog på videolänk. 

Sjöbo har under sommaren fortsatt att dra till sig obehöriga personer som tar sig 
in via sönderklippt staket eller med lånade passerbrickor.  

Exempel på konfliktfyllda möten mellan sådana besökare och 
föreningsmedlemmar delades. Det konstaterades att bastun utgör den primära 
anledningen till sådana besök men även grund för konflikterna.  

Vittnesmål från enskilda medlemmar som har upplevt hotfullt beteende från 
utomstående har också kommit till styrelsens kännedom. 

Då bastun alltjämt fortsätter att orsaka problem diskuterades olika alternativa 
lösningar. 

Protokoll styrelsemöte 7, 2024 
Jönköpings segelsällskap 



 

Bland förslagen framkom stängning vintertid och bokningssystem för samtliga 
användare sommartid. Ytterst finns möjligheten att stänga bastun helt eller flytta 
den till annan plats. 

Förslag på tekniska möjligheter och praktiska lösningar tas fram för beslut på 
nästa styrelsemöte. 

§5 Ekonomi 
Hans föredrog ekonomin.  

Totalkostnaden för funktionsbryggan förväntas rymmas inom budget. I väntan på 
slutredovisning av projektet gentemot Allmänna Arvsfonden har JSS tvingats ställa 
erforderlig likviditet tillhanda för löpande utbetalningar. Detta begränsar tillfälligt 
föreningens likviditet och innebär minskade ränteintäkter. Möte har planerats 
med berörda parter för att komma framåt och påskynda utbetalning av slutliga 
bidrag. 

Problem med avloppet från Jönköpings klubbstuga uppstod i somras, möjligen i 
samband med översvämning och sättningar vid markarbeten. JSS har tagit 
ansenliga kostnader för pumpbyte, avloppssugning och andra insatser utan att 
problemet har kunnat lösas. Vi är därför nu helt beroende av Jönköpings kommun 
för fortsatta åtgärder. Vi anser oss ha fått löften från kommunen om åtgärd utan 
vidare kostnader för oss. Vi får dock finna oss i den tidsplan som kommunen 
jobbar efter. 
 
Vi konstaterar även att JSS parkeringskostnader för Jönköpingshamnen går med 
underskott. Ordförande Jarl stämmer möte med kommunen för att diskutera 
alternativt upplägg. 

§6 Val av ny sektionsledare för festsektionen 
Styrelsen valde Jennie Nyquist till ny sektionsledare för festsektionen. 

§7 Jönköpings klubbstuga 
Se punkt 5, Ekonomi.  

§8 Funktionslift Rosendala 
Fråga kring tekniskt godkännande av installation och löpande besiktning av 
anläggningen diskuterades. Jarl kontrollerar aktuella villkor vid möte med berörda 
parter. 

Styrelsen efterfrågar även slutbesiktning av installation med godkännande för 
idrifttagande. 

Styrelsen avser att tillsätta en funktion med ansvar för tillsyn, drift och underhåll 
av liftarna. Beslut fattas på nästa styrelsemöte. 

Försäkringsfrågor kring liftanläggning diskuterades. Bryggan går ej att försäkra och 
de kritisk komponenternas värde (bärselen) motsvarar inte mycket mer än 
självrisken. Styrelsen bedömer därmed inte att skäl till försäkring kan motiveras.  



 

JSS ansvarsförsäkring gäller endast egen verksamhet. Andra föreningars nyttjande 
av liften täcks av respektive förenings ansvarsförsäkring. Ingen förändring i JSS 
försäkringsvillkor föranleds således. 

Tidsbegränsning för belysning av funktionsbrygga såväl som tillgänglighet och 
utökade vaktrutiner diskuterades utan att några beslut fattades.  

§9 Södra Vättern regatta 
Styrelsen har tidigare välkomnat projektet. Information kring begränsning av 
utrymmet på Rosendala i samband med eventet har publicerats. 

§10 Status bryggor ”Huskvarna inre” 
Ordförande Jarl har kontakt med kommunen i ärendet. Tillsända ritningar visades. 
Byggstart planerat våren 2025. 

§11 Segel som konst 
Jarl redogjorde för JSS medverkan i projektet. Konstinstallationen är nu 
genomförd och avslutad.  

§12 Styrelsemöte Hok 
Förslag om utvecklingsmöte för styrelsen presenterade. Inget beslut fattades. 

§13 Status C55 
Två nyinköpta C55:or är slutbetalda med bidrag. Försök till försäljning av 606:or 
har än så länge inte lyckats. Medel för ytterligare båtar saknas för närvarande. 

§14 Ny port på Rosendala 
Portbyte på Rosendala har genomförts.  

§15 Styrelseutbildning för ordförande, Växjö 19/10 
Begränsat intresse till deltagande. 

§16 Status inrapportering ”1 000 barn” 
Prova-på-segling med 1 000 barn har genomförts. Projektet var en stor framgång. 
Mycket uppskattat av deltagarna, väl genomfört och har väckt stort intresse både 
lokalt och ute i landet.  

Inrapportering av medverkande till RF SISU pågår.  

§17 Kaffemaskin 
Förslag om kaffeautomat på Rosendala har framkommit. Förslaget avslås av 
ekonomiska skäl. 

§18 Övrigt 
- 

§19 Nästa styrelsemöte 
2024-10-03, kl. 17:45 



 

§20 Mötet avslutas 
21:30 

 
 
 

Ordförande Protokollförare Justerare 
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Anders Jarl Tomas Carlson   Sarkan Gazrawi 

 


